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Bolos, despre mentinerea plafonarii RCA: Analizam, sa vedem ce facem mai

departe; asteptam o analiza pe care o face ASF

Mentinerea plafonarii tarifelor la RCA va fi decisa în baza unei  analize pe care o va efectua Autoritatea de

Supraveghere Financiara, a  spus, luni, ministrul Finantelor, Marcel Bolos, prezent la conferinta  dedicata

aniversarii a 30 de ani de la înfiintarea UNSAR.

"Analizam, sa vedem ce facem mai departe. Asteptam o analiza pe care o  face Autoritate de Supraveghere

Financiara, întrucât ea are  responsabilitatea monitorizarii pietei asigurarilor si, în functie de  aceasta analiza, o sa

luam decizia cea mai potrivita, sa fie protejati  atât asiguratii si sa nu producem perturbari în mecanismul de 

functionare a pietei asigurarilor.... Mai sunt 20 de zile pâna la  sfârsit si sunt convins ca vor veni cu o propunere", a

spus Marcel  Bolos.

Întrebat daca stie care este propunerea ASF, el a mentionat ca nu ar  vrea sa se antepronunte "pentru ca o

antepronuntare pe acest domeniu  este foarte sensibila, având în vedere ca discutam de peste 8 milioane  de

asigurati si aici trebuie sa avem un echilibru între ceea ce înseamna  primele de asigurare pe care le platesc

asiguratii si valoarea  despagubirilor".

Potrivit ministrului Finantelor, în ultima decada a lunii iunie se  asteapta ca analizele ASF sa fie facute si sa se ia o

decizie.

Ultima plafonare a tarifelor RCA a fost decisa la finalul lunii martie.  Premierul Marcel Ciolacu a anuntat atunci ca

Guvernul prelungeste cu  înca trei luni, pâna la 30 iunie, plafonarea tarifelor politelor RCA.

"Prelungim cu înca trei luni plafonarea tarifelor RCA, pâna la 30 iunie.  Vrem sa combatem acest risc de crestere

excesiva a preturilor din cauza  dezechilibrelor produse anterior pe aceasta piata si sa dam o mâna de  ajutor

românilor, cum a facut recent ASF-ul si a redus serios asigurarea  RCA în cazul transportatorilor", a anuntat atunci

Ciolacu.
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